
تهران- نسل فردا: مدیر عامل کشتیرانى جمهورى اسلامى ایران 
اعلام کرد: اولین کشتى کانتینرى ایرانى پس از پنج سال تحریم، طى 
روزهاى گذشته با محموله محصولات پتروشیمى روانه بنادر اروپا شد 
که پیش بینى مى شود طى چند روز آینده در بنادر اروپا پهلو بگیرد. 
محمد سعیدى در حاشیه برگزارى ســمینار بررسى توانمندهاى 
تجارى ایران و سنگاپور که در محل این شرکت برگزار شد، گفت: با 
رفع تحریم ها و اجرایى شدن برجام طى پنج ماه گذشته، اقدامات جدیدى توسط این شرکت صورت گرفت؛ 
به طورى که توانستیم دوباره ارتباط دریایى همچنین خطوط کشتیرانى خود به سمت اروپا را بازگشایى کنیم.

تهران- نسل فردا:  رییس پژوهشکده هواشناسى از بهره بردارى از 
هشت رادار هواشناسى در کشور خبر داد و گفت: این تعداد کمتر از 
یک سوم تعداد رادارهاى برنامه ریزى شده است و از این رو این تعداد 
رادار، قادر به پوشش کل کشور نیست.دکتر عباس رنجبر خاطرنشان 
کرد: این رادارها در شهرهاى تهران، تبریز،  کرمانشاه، اهواز، بوشهر، 
شیراز، بندر امیرآباد و رشت مستقر شده است.رنجبر در عین حال 
تاکید کرد: این تعداد رادار قادر به پوشش کل کشور نیست؛ ضمن آنکه براى کلانشهرى چون مشهد 

همچنین شهرهاى واقع در جنوب شرق کشور پوشش رادارى نداریم.

تامین امنیت حجاج، اولویت اول سازمان حج است
کردستان- نسل فردا: رییس سازمان حج و زیارت، تامین امنیت 
و جان حجاج را اولویت اول ســازمان حج و زیارت عنوان کرد.سعید 
اوحدى، در سفر به کردستان و در دیدار با استاندار کردستان اظهار 
کرد: امسال به دلیل مشــکلاتى که در روابط میان کشــور ایران و 
عربستان به وجود آمد، هنوز تعداد کاروان هاى سال آینده به صورت 
کامل مشخص نشده  است.وى با اشاره به اینکه هر کشورى با صدور ویزا براى فردى، باید امنیت آن 

فرد را تأمین کند، افزود: در این راستا، تامین امنیت حجاج اولویت اول سازمان حج و زیارت است. 

خبر  ویژه 
اولین کشتى کانتینرى ایران راهى بنادر اروپا شد رادارهاى هواشناسى کشور، یک سوم حداقل تعداد مورد نیاز

روزنامه سراسرى صبح ایران ایران 8
پیشنهاد گردشگرى  

مهران، از «گرمیشه» تا «تپه شنى» 
میثم علیزاده، رییس میراث فرهنگى و گردشگرى مهران 
اظهار کرد: مهران داراى جاذبه هاى متعدد و متنوع زیارتى، 
تاریخى، طبیعى، تفریحى و گردشــگرى و یادمان هاى 
عملیاتى به منظور بازدید کاروان هاى راهیان نور اســت و 
سالانه خصوصا در ایام تعطیلات سال جدید پذیراى شمار 
زیادى از گردشگران و مســافران است.وى ادامه داد: قلعه 
تاریخى «کنجان چم»، غار «زینه گان»، سنگ نوشته «تخت 
خان»، امامزاده سیدحســن(ع)، امامزاده على صالح(ع) و 
مناطق عملیاتى «قلاویزان»؛ «گرمیشه» و یادمان «تپه 
شنى» از مهم ترین جاذبه هاى گردشگرى تاریخى، طبیعى 
و مذهبى شهرستان مهران است.علیزاده ادامه داد: یکى 
از جاذبه هاى کمتر شناخته شده، بکر و بسیار جذاب این 
شهرستان که موردعلاقه و استقبال بسیار زیاد گردشگران 
قرار گرفته ، رودخانه و چشمه هاى آبگرم «چنگوله» مهران 

است که از کوه هاى اناران سرچشمه مى گیرد.

لرستان از مناطق کمتر شناخته شده 
گردشگرى کشور

  مهدى بهاروند، معــاون گردشــگرى اداره کل میراث 
فرهنگى، صنایع دستى و گردشگرى لرستان بیان کرد: 
استان لرستان به دلیل قرار گرفتن در منطقه کوهستانى 
زاگرس و برخوردارى از جنگل هاى انبوه بلوط همچنین 
وجود رودخانه هــاى دایمى و فصلى فــراوان، ظرفیت 
بسیار مناسبى براى توسعه طبیعت گردى و گردشگرى 
ماجراجویانه است.وى اضافه کرد: همچنین این استان از 
آثار تاریخى زیادى برخوردار بوده که به جرأت مى توان 
گفت ایــن آثار در دنیــا بى نظیر اســت.بهاروند با بیان 
اینکه متأسفانه لرســتان از مناطق کمتر شناخته شده 
گردشگرى کشور است، افزود: با توجه به پیش بینى هایى 
که شده سال آینده کشــور مورد بازدید توریست هاى 

زیادى قرار مى گیرد. 

  گاهى شنیده مى شود   قاچاق میوه سازمان یافته است، اما این مسئله هنوز 
براى ما مستند نیست

محمــود حجتــى در 
نشست خبرى مبنى بر 
اینکه رویکرد وزارت جهاد کشاورزى در قبال واردات 
غیرمجاز و توزیع گسترده میوه هاى خارجى در میدان 
مرکزى میوه و تره بار تهران چیســت؟ اظهارداشت: 
گاهى چیزهایى را مى شنویم که غصه مان مى گیرد؛ 
چرا که ایران کشورى است غنى در زمینه تولید انواع 
میوه ها. وى با بیان اینکه در هیچ کجاى دنیا مزیت هاى 
تولید ایران در این زمینه وجود ندارد، گفت: طعم، بو و 
کیفیت میوه هاى ایرانى را تولیدات هیچ کشورى ندارد؛ 
ضمن اینکه به شهادت آمار، هیچ کمبودى در کشور 
ما در این زمینه وجود ندارد.وزیر جهاد کشاورزى ادامه 
داد: به عنوان مثال، طعم و کیفیتى که پسته ایرانى 

دارد، حتى در پسته کالیفرنیا هم وجود ندارد.

  پرتقال کشور روى دست کشاورزان مانده
حجتى با بیان اینکه در حال حاضر پرتقال تولیدى 
کشور روى دست کشاورزان مانده، تصریح کرد: ایران 
در تولید محصولات زیادى از جمله خرما، انار، زعفران، 
انگور، ســیب و مرکبات رتبه اول تا دهم را بین 200 
کشور دنیا دارد. چرا باید کشورى که در تولید انگور 

رتبه هفتم یا هشتم را دارد، انگور وارد کند؟
وى با بیان اینکه ما باید 700 تا 800 هزار تن ســیب 
از کشور صادر کنیم، افزود: وزارت کشاورزى طرحى 
را دنبال مى کند که بر اســاس آن، واردات سیب در 
ازاى صادرات موز انجام شود و هر کسى بخواهد موز 

وارد کند، باید حتما ســیب صادر کند. وى ادامه داد: 
جمعیت ایران حدود یک درصد جمعیت دنیاســت 
و ما 4 درصد تولید مرکبات جهان را داریم؛ بنابراین 
چه نیازى به واردات است.عضو کابینه تدبیر و امید با 
تاکید بر اینکه وزارت جهادکشاورزى به هیچ عنوان 
موافق واردات میوه نیست، گفت: اگر سوال مى کنید 
چرا واردات انجام مى شود، باید پاسخ بدهم مشکلاتى 
در این زمینه وجود دارد؛ البته همه مسئولان در حال 
تلاش هستند که این مسئله را کنترل کنند. به گزارش 
مهر، حجتى با بیان اینکه ستاد مرکزى مبارزه با قاچاق 
کالا و ارز متولى این موضوع است، گفت: این میوه ها 
از کجا مى آید، از آســمان یا مرزها؟ اگر از مرزها وارد 
مى شود حتما آنجا مرزبان وجود دارد و شما به خوبى  
مى دانید مسئول مرزبانى چه کسى است. چرا از من این 
سوال را مى کنید؟ من چه مى توانم در این زمینه بگویم. 
وى با اشاره به اینکه باید جلوى این کار را بگیریم، اما 
محدودیت هایى وجود دارد، گفت: بنده بیشتر نگران 
آفت و بیمارى هاى هستم که این محصولات با خود 
به کشــور مى آورند، بنابراین این موضوع از نظر فنى 
براى وزارت جهاد بســیار مهم و حساســیت برانگیز 
است. عضو کابینه تدبیر و امید با اشــاره به اینکه در 
مدت 10 ســال همراه با واردات پرتقال، آفت مگس 
مدیترانه اى و همراه بــا واردات زیتون، مگس زیتون 
وارد کشور شده است، تصریح کرد: این موضوع ما را 
بیشتر رنج مى دهد؛ چرا که هزینه و خسارت زیادى 
را متوجه کشــاورزان مى کند و ما حدود 10 میلیارد 

تومان براى مبارزه با مگس میوه زیتون هزینه کردیم، 
بنابراین از این جهت خیلى آسیب مى بینیم. وزیر جهاد 
کشاورزى افزود: گاهى بنده مى شنوم که قاچاق میوه 
سازمان یافته انجام مى شود، اما این مسئله هنوز براى ما 
مستند نیست.وى با بیان اینکه شنیده مى شود عده اى 
به شکل ســازمان یافته و در کانتینرها این میوه ها را 
وارد مى کنند، ادامه داد: از دست من چه کارى ساخته 
است. من مامورى ندارم که با آن مقابله کند، بنابراین 
دستگاه هاى مربوطه باید این مسئله را پیگیرى کنند. 
حجتى با اشاره به جلسه هفته قبل وزیر کشور در این 
رابطه ادامه داد: در این جلسه مسئولان دستگاه هاى 
مربوطه همچنین مسئولانى از وزارت جهادکشاورزى 
حضور داشتند و درباره آن بحث کردند که در پى این 
جلسه، وزیر کشور به تمام وزارتخانه ها و مبادى ذى 
ربط مصوبات انجام شــده را ابلاغ کرد. وى با اشاره به 
اینکه گاهى واردات به صورت پیله ورى و محلى انجام 
مى شود، گفت: در این زمینه خیلى نباید خرده گرفت؛ 
ضمن اینکه کســى هم نمى تواند کار چندانى انجام 
دهد، اما در مواردى که مسئله سازمان یافته است، مثلا 

کسانى که میوه ها را مى آورند و در میدان مرکزى توزیع 
مى کنند، دستگاه هاى مربوطه باید حتما این مسئله را 
پیگیرى کنند؛ ضمن اینکه وزارت جهادکشاورزى در 
این زمینه با آنان همکارى خواهد کرد. وى با اشاره به 
اینکه از شوراى شهر تهران درخواست کردیم که با این 
مسئله مقابله کند، افزود: بنده سه شنبه با مسئولان 
شوراى شهر جلسه اى دارم و حتما در آنجا نیز از آنها 
درخواســت مى کنم در این زمینه محدودیت ایجاد 
کنند. عرضه این میوه ها نباید به صورت رســمى در 
کشور انجام شود و اگر در میادین نیز چنین میوه اى 
وجود دارد، باید جمع آورى شود.حجتى افزود: مسئله 
دیگرى که در جلسه با وزیر کشور مطرح شد، این بود 
که عده اى مى خواهند میوه هایى را به عنوان ترانزیت به 
نقطه دیگرى از دنیا ببرند، اما این محصولات در کشور 
نشر مى کند که در این زمینه باید از آنها جلوگیرى کرد.

  گمرك باید تجهیزات خود را تکمیل کند
وزیر جهادکشاورزى ادامه داد: به عنوان مثال، گفته 
شده قرار بوده که کالایى به عنوان ترانزیت به آسیاى 

میانه برده شود، اما این محموله به داخل کشور آمده 
است و در کانتینر هم که پلمب بوده، با جرثقیل آرام 
برداشته شده و دوباره سر جایش قرار گرفته؛ این موارد 
ترفندهایى است که کشف شده و باید با آنها برخورد 
شود.وى تصریح کرد: متاسفانه سوداگران و کسانى 
که با منافع ملى رقابت و مبارزه ناسالم مى کنند، این 
ترفندها را به کار گرفته و به تولید آسیب مى زنند.وى 
با اشاره به اینکه هنوز تجهیزات گمرك براى مقابله با 
این مسئله کامل نشده، گفت: گمرك باید تجهیزات 
خود را تکمیل کند. حجتى بیان  کرد: حساســیت 
بنده در بخش کشــاورزى، دوران پیشین و پسین 
تولیدات است. وزیر جهادکشاورزى با تاکید بر اینکه 
واردات محصولات تولیدى به تولید و اشتغال ضربه 
مى زند، گفت: این کار باعث مشکلاتى از جمله افزایش 
حاشیه نشینى شهرها مى شود.حجتى با بیان اینکه ما 
در تولید هیچ مشکلى نداریم، گفت: پایه و میزان تولید 
به این وابسته است که بعد از تولید چه بر سر آن مى آید. 
تولیدکننده زمانى انگیزه دارد که محصولش خریدار 

داشته باشد و با قیمتى عادلانه از او خریدارى شود.

دردسرهاى میوه ممنوعه
 پشت پرده میوه هاى قاچاق از زبان وزیر کشاورزى
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از گوشه و کنار ایران  

احداث چهارخروجى شبکه
 20 کیلوولت در گرمسار 

سمنان – نســل فردا: مدیر توزیع برق شهرستان 
گرمســار از ایجاد چهار ســرخط جدید 20 کیلوولت 
خروجى از پســت 230 کیلوولت گرمســار خبر داد.

مهندس حســین صفرى اعلام کرد: پس از اســتقرار 
ترانســفورماتور ســیار 230 کیلوولت در پست 230 
کیلوولت گرمسار این سرخط ها دایر شده و ضمن انتقال 
بار شبکه به پست سیار مورد اشاره، قدرت مانور خطوط 

نیز افزایش یافته است.

شهروندان شهریار 
حماسه دیگرى آفریدند

شهریار- نسل فردا: شــهروندان شهرستان شهریار 
با حضور در شــعب اخذ رأى در دهمین دوره انتخابات 
مجلس شوراى اسلامى و پنجمین دوره مجلس خبرگان 
رهبرى،با نمایش صف هاى طولانى و متراکم حماسه 
دیگرى آفریدند.صف هــاى طولانــى و متراکم رأى 
دهندگان شهریارى، نشان از عزم جدى و اراده والایى 
داشت که عزت و سربلندى میهن عزیز و اسلامیمان را 

نشانه رفته  بود.

شرکت 10 هزار نفر در طرح تربیت 
حافظان قرآن کریم 

کرمانشاه-نسل فردا:  معــاون فرهنگى و اجتماعى 
اداره کل اوقاف و امور خیریه اســتان کرمانشاه گفت: 
امســال 10 هزار و 172 نفر در طــرح تربیت حافظان 
قرآن کریم در استان شرکت مى کنند.حجت الاسلام 
حسین قبادى اظهار داشت: طى چهار سال برگزارى، 
یک میلیون و 200 هزار نفر در سراسر کشور در این طرح 
شــرکت کرده اند. وى از حضور 36 هزار نفر از استان 
کرمانشاه در این طرح طى 4 سال برگزارى آن خبر داد.

برگزارى جلسه شوراى برنامه ریزى جشنواره کتابخوانى رضوى
على الوندى- نسل فردا: نخستین جلسه شوراى 
برنامه ریزى جشنواره ملى کتابخوانى رضوى، با حضور 
علیرضا مختارپور دبیرکل نهاد، محمد االله یارى معاون 
توسعه کتابخانه ها وکتابخوانى، امین متولیان معاون 
برنامه ریزى، پژوهش و نوآورى، اســماعیل شفاعى 
سرپرست معاونت ادارى و مالى، على رمضانى مدیرکل 
منابع، محمدهادى ناصرى مدیرکل روابط عمومى 
و امور بین الملل، على نیکنام مدیرکل کتابخانه هاى 
عمومى تهران، اسماعیل جانعلى پور مدیرکل فرهنگى، سکینه خاتون مهدیان  پور مشاور معاونت توسعه کتابخانه ها 
و کتابخوانى نهاد کتابخانه هاى عمومى کشور تشکیل شد. محمد االله یارى فومنى در این جلسه با اشاره به پیشینه 
برگزارى پنج دوره گذشته جشنواره کتابخوانى رضوى توسط اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامى البرز، گفت: تمام 

تلاشمان را مى کنیم تا در سال 95  جشنواره اى در شأن آن امام رئوف و ترویج فرهنگ منور رضوى اجرا کنیم.

لایحه جامع امور رفاهی شهرداري قدس به تحقق پیوست 
سحر مصطفوى آرام – نســل فردا: مدیر امور 
رفاهی شــهرداري قــدس از تحقــق 90 درصدي 
برنامه هاي مصوب  این شــهردارى خبــر داد. علی 
صیامی به بخشی از فعالیت هاي انجام شده در اداره 
رفاه شهرداري در سال  94 اشــاره و عنوان کرد که 
براي اولین بار در بین شهرداري هاي  همجوار اقدام 
به تهیه لایحه جامع امور رفاهی پرسنل شد. وى در 
ادامه افــزود: طرح جامع امور رفاهی پرســنل که با 
کارکارشناسی و حمایت شهردار و مجموعه پرسنل شهرداري متشکل از  سبدهاي حمایتی شامل پرداخت 
مبلغی به عنوان هدیه  ازدواج پرسنل، هدیه تولد فرزندان پرسنل،کمک هزینه فوت بستگان ،کمک هزینه 
سفر هاي زیارتی وهدیه بازنشستگى  و...مى شد  و باید گفت: بیش از 90درصد برنامه هاي مصوب شده در 

سال 94 به تحقق پیوست و با نظر مساعد اعضاي شوراي اسلامی در اختیار پرسنل قرار گرفت. 

تحقق 105 درصدى تولید در شرکت نفت و گاز مسجدسلیمان

اهواز-نسل فردا: مدیرعامل شرکت بهره بردارى 
نفت و گاز مسجدسلیمان گفت : برآیند تولید نفت این 
شرکت طى سال گذشته همواره مثبت و حدود 105 
درصد برنامه تعهد تولید بوده است .ابراهیم پیرامون 
که در جلسه پیش بینى بهره دهى چاه هاى نفت و 
گاز این شرکت و در جمع مدیران و کارشناسان فنى 
شرکت ملى مناطق نفتخیز جنوب سخن مى گفت 
افزود : براساس ارزیابى هاى به عمل آمده و مقایسه 
توان تولید با مقدار تولید ، توان تولید این شرکت فراتر از مقدار پیش بینى شده است .وى ادامه داد : براین اساس 
این شرکت توان تولید روزانه 7000 تا 8000 بشکه بیشتر از مقدار تعهد شده خود جهت ارسال به مبادى مربوطه را 
دارد .  وى همچنین از نوسازى تمامى تأسیسات تولید و فرآورش نفت این شرکت شامل کارخانه هاى بهره بردارى، 

نمک زدایى و تزریق گاز به عنوان پیشرو ترین شرکت در سطح مناطق نفتخیز جنوب خبر داد .

رییــس مرکــز ملــى 
خشکســالى و مدیریت 
بحران سازمان هواشناسى کشــور با تاکید بر اینکه 
عمده مناطق کشــور همچنان با خشکســالى هاى 
بلندمدت مواجه هســتند، گفــت: 68 درصد از کل 
جمعیت کشــور تحت تاثیر شــدت هاى مختلف 
خشکسالى بلند مدت زندگى مى کنند.شاهرخ فاتح، 
در مورد وضعیت خشکســالى کشور افزود: شاخص 
خشکسالى هواشناسى SPEI پنج ماهه نشان مى دهد 
بسیارى از مناطق غربى و شمال غربى کشور داراى 
شرایط ترسالى بود ه اند که در این رابطه به ویژه مى توان 
به مناطقى از اســتان هاى ایلام، کرمانشاه و لرستان 
اشاره کرد.وى افزود: در مقابل و براساس همین شاخص 
کوتاه مدت، مناطقى از اصفهان، چهارمحال و بختیارى، 
یزد، خراســان جنوبى، شــمال کرمان، سیستان و 
بلوچستان، بخش هایى از خراسان رضوى و سمنان و 
مناطقى از استان مازندران با خشکسالى هاى ضعیف 

تا شدید مواجه بوده اند.

  عمــده مناطــق کشــور همچنــان با 
خشکسالى هاى بلندمدت مواجه هستند

رییس مرکز ملــى خشکســالى و مدیریت بحران 

سازمان هواشناسى افزود: بررسى شاخص بلندمدت 
خشکسالى نشان دهنده این اســت که به استثناى 
جنوب سیستان و بلوچستان و شــمال آذربایجان 
شرقى و اردبیل، عمده مناطق کشور با خشکسالى هاى 
خفیف تا بسیار شدید مواجه هستند.به گفته فاتح، این 
وضعیت نشان دهنده این است که خشکسالى هاى 
بلندمدت و انباشته شــده به هیچ وجه در کوتاه مدت 
و دفعتى و با بارش هاى کوتاه مدت جبران نمى شود، 
بنابراین رعایت راهکارهاى لازم  با پدیده خشکسالى 

و کمبود آب در کشور به طور دایمى ضرورت دارد.

  65 درصــد از کل مســاحت کشــور با 
خشکسالى بلند مدت مواجه است

فاتح درخصوص اندازه گیرى درصد مســاحت تحت 
تاثیر طبقات مختلف خشکسالى هواشناسى اظهار 
کرد: بر مبناى شاخص SPEI هفت ساله منتهى به 
پایان بهمن ماه 94،حدود یک درصد مســاحت کل 
کشور تحت تاثیر خشکســالى بسیار شدید و حدود 
6 درصد مســاحت کشــور دچار خشکسالى شدید 
اســت، همچنین حدود 28 درصد مساحت کشور با 
خشکسالى متوســط و حدود 30 درصد از مساحت 
کشور با خشکســالى خفیف مواجه است. وى افزود: 

درمقابل و براساس این شاخص تنها حدود 4 درصد 
مساحت کشور تحت تاثیر شدت هاى مختلف ترسالى 
اســت و بر مبناى این شــاخص حدود 31 درصد از 

مساحت کشور نیز در شرایط طبیعى خود قرار دارد.

  68 درصد از کل جمعیت کشور تحت تاثیر 
خشکسالى بلند مدت زندگى مى کنند

رییس مرکز ملى خشکسالى و مدیریت بحران افزود: 
علاوه بر مطالعه درصد مساحت تحت تاثیر طبقات 
مختلف خشکسالى، میزان درصد جمعیت تحت تاثیر 
این پدیده نیز مورد محاســبه قرار گرفته است که بر 
مبناى شاخص SPEI هفت ســاله منتهى به پایان 
بهمن ماه 94، حدود یک درصد جمعیت کل کشور 
تحت تاثیر خشکسالى بسیار شدید و حدود 6 درصد 
از هموطنان در مناطقى با خشکسالى شدید زندگى 
مى کنند.وى ادامه داد: همچنین حدود 29 درصد از 
جمعیت کشور در خشکســالى متوسط و حدود 33 
درصد از ساکنین کشــور درمناطقى با خشکسالى 
خفیف ســکونت دارند.درمقابل حــدود 4 درصد از 
جمعیت کشور در مناطقى با شــدت هاى مختلف 
ترسالى ساکنند. و حدود 28 درصد از جمعیت  نیز در 
مناطقى با شرایط خشکسالى طبیعى زندگى مى کنند.

رییس مرکز ملى خشکسالى سازمان هواشناسى:

68 درصد جمعیت کشور
 تحت تاثیر خشکسالى 

اخبار  روز 

رضوان داودى جم – نسل فردا:  محمد مهدى ناصرى ، 
مدیر کل کمیته امداد امام خمینى(ره) استان مرکزى گفت : 
جشن نیکوکارى امسال با شعار بهار همدلى ، شکوه مهربانى 
و جشن نیکوکارى از 12 اســفند با نواختن زنگ نیکوکارى 
در مدارس استان همزمان با سراسر کشورآغاز مى شود.وى 
تصریح کرد : تعداد 1058 پایگاه شامل 78 پایگاه ثابت، 33 
پایگاه سیار، 775 پایگاه مدرسه، 94 مسجد، 35 شبکه محلى 

و 43 پایگاه بسیج کمک هاى مردمى را در سراسر استان جمع 
آورى مى کنند.وى با اشاره به اینکه جشن امسال با همکارى 
ســازمان صدا و ســیما ، بســیج و آموزش و پرورش برگزار 
مى شود، افزود : تعداد یک هزار و 127 نفر شامل امدادگران 
و نیروهاى افتخارى در پایگاه هــاى جمع آورى کمک هاى 
مردمى در سراسر استان فعالیت خواهند داشت.محمد مهدى 
ناصرى با بیان اینکه در 10 ماهه سال جارى 36 میلیارد تومان 
به صورت بلاعوض براى مددجویان تحت پوشــش این نهاد 
هزینه شده است، افزود :در مدت ذکر شده 6 میلیارد تومان 
وام قرض الحسنه کارگشایى بدون سود به 4 هزار و 253 نفر 

پرداخت شده است. 

مشهد- نسل فردا: دبیــر مجمع تشخیص مصلحت 
نظام با تاکیــد بر اینکــه آیت االله واعظ طبســى جزو 
استوانه هاى انقلاب و نظام هســتند، گفت: من از مردم 
خوبمان مى خواهم که براى ایشان دعا کنند و از حضرت 
رضا(ع) بخواهند که به این خادم و پاســدار حریمشان، 
شفاى کامل عنایت فرمایند. دکتر محسن رضایى پس 
از عیادت از آیت االله واعظ طبســى در بیمارستان امام 

رضا(ع) مشهد مقدس، گفت: ما از درگاه خداوند متعال 
آرزو مى کنیم که سلامتى کامل ایشان به زودى بازگردد 
و همچنان به خدمت در عرصه هاى مختلف مشــغول 

باشند. 
وى همچنین به روایت خاطره اى از دوران دفاع مقدس 
پرداخت و اظهار کرد: در زمان اجراى عملیات والفجر 8، 
ما از ایشان تقاضا کردیم که پرچم حضرت رضا(ع) را در 
اختیارمان قرار دهند. ایشان هم محبت کردند و شبانه 
این پرچم را به ما رســاندند و ما با پرچم امام رضا(ع) از 
اروند عبور کردیم، وارد فاو شدیم و پرچم را بالاى مسجد 

فاو به اهتزاز در آوردیم. 

برگزارى جشن نیکوکارى با شعار بهار 
همدلى  شکوه مهربانى 

محسن رضایى: آیت االله طبسى جزو 
استوانه هاى انقلاب هستند

نسل فردا
گروه ایران

زهرا رسولى
گروه ایران


